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El nou 
Sant Josep
L’Arquebistat assegura que no hi ha data per a l’enderroc i que el 
nou Centre Parroquial intentarà mantenir l’essència de sempre 
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Que no pateixin els paradistes de la Fira de 
Nadal de la Plana, que no hauran de con-
viure-hi durant el període nadalenc amb cap 
enderroc ni de les instal·lacions esportives 
ni del Centre Parroquial de Sant Josep.  
Entre altres motius, perquè l’Arquebisbat 
de Barcelona, propietari dels espais, no ha 
rebut la llicència d’enderroc que avalaria 
iniciar-lo. Tanmateix, fonts properes a la 
propietat han assegurat que, en cas que el 
permís arribés pròximament, no tenen cap 
intenció d’executar-lo en aquest període 
previ a Nadal, ni evidentment durant les 
Festes. A més a més, detallen, bona part 
de la coberta de les instal·lacions són de 
fibrociment. Material conegut popular-
ment com a uralita, que requereix un pro-
cés de retirada molt meticulós i concret. 
Per tant el procediment d’enderroc no té 
data i s’entomaria ja ben entrat el 2025. 

Mínim 10 mesos per obtenir el permís   
Les mateixes fonts comparteixen que el 
permís per obtenir la llicència d’enderroc es 
va entrar per part de l’Arquebisbat de Barce-
lona el febrer de 2024. El període habitual 
per contestar aquest tipus de demandes en 
l’administració local és de 10 mesos. Fent 
un càlcul ràpid s’entreveu que el permís 
estaria a punt de caure cap al desembre. 
Però ni ha arribat, ni, tal com va anunciar 
l’alcalde Xavier Garcia Albiol el 12  de no-
vembre, en ple viatge a Nova York, es farà 

amb aquesta imminència i aquestes dates. 

Pendents del nou Pla especial d’usos 
Continuant amb el full de ruta rigorós per 
fer realitat aquesta important transforma-
ció, també quedaria obtenir l’aprovació del 
nou pla especial d’usos per a gairebé tota 
l’illa compresa pel carrer dels Arbres, el 
carrer de Colom, el carrer d’Enric Borràs 
i la plaça del Rector Rifé. Una superfície 
d’uns 2.500 m² amb qualificació d’equi-

Un projecte d’avantguarda 
finançarà el nou Centre 
Parroquial Sant Josep
Intentarà mantenir l’essència de sempre. 
No hi ha data prevista d’enderroc 
i l’aprovació del pla d’usos s’espera 
per a finals del 2025

pament, sí, però amb usos esportius. 
L’ampli projecte que afecta tot l’espai - que 
inclou, en una parcel·la d’uns 400 m² de su-
perfície el nou centre parroquial- necessita 
aquesta tramitació.  
Va ser el juny de 2024 que el grup promotor 
del projecte integral va enregistrar a l’Ajunta-
ment de Badalona el pla especial d’usos que 
regula totes les activitats incorporades a la 
nova realitat per a la seva aprovació. Habi-
tualment, comparteixen, la tramitació de pro-
jectes d’aquestes característiques per part de 
l’Ajuntament de Badalona triga un any i mig. 
De manera que l’Arquebisbat i els pro-
motors no esperen la seva aprovació 
fins a finals del 2025. Un avançament en 
aquest càlcul seria ideal, diuen,  per ac-
celerar aquesta millora i dignificar un es-

“La proposta 
funcional preveu 
espai per a les 
activitats de les 
seccions, però el seu 
futur no està clar”

“Serà un projecte 
comunitari i de 
proximitat en un 
espai nou i ben 
equipat”

pai que ara està tancant i deteriorant-se. 

Intentar no perdre l’essència  
El nou Centre Parroquial de Sant Josep que 
neix amb aquesta operació és un espai mo-
dern, però que intentarà no perdre l’essèn-
cia, tal com es reflecteix clarament en la seva 
divisió dels espais i proposta funcional. Si 
més no, ha estat clau a la ciutat pel teatre, 
pels escacs i evidentment per les seccions 
esportives. D’axò encara no hi ha res en  
clar. Amb accés des de la Plaça del Rector 
Rifé, on ara hi havia el bar i la terrassa i una 
superfície d’uns 400 m² per planta, ordena 
els usos en quatre plantes.  En el soterrani 
s’ubica una sala d’actes i els vestidors. En la 
planta amb accés a peu de carrer es localitza 
l’espai identificat com a casal. La primera i  

REPORTATGE

El nou Centre Parroquial de Sant Josep farà faça-
na a la Plaça del Rector Rifé, en l’espai tradicio-
nalment ocupat pel bar i la terrassa del bar.  Tren-
ca absolutament amb l’estil històric de l’espai, 
que data de l’any 1950, i preveu una arquitectura 
moderna i funcional, en coherència amb l’espai 
mèdic assistencial preexistent.
Està estructurat en planta baixa i tres alçades. 
En el soterrani està localitzada una sala d’actes 
amb escenari i espai per a projeccions,  i un es-
pai per a lavabos i vestidors.  La planta a peu de 
plaça està destinada als usos de “casal”. Allotja 

també l’accés i un petit despatx contigu a la re-
cepció.  A la primera planta  es localitza l’espai 
per a Càritas, amb despatxos i una reserva per 
al rebost solidari.  La planta segona acollirà els 
despatxos parroquials i una sala d’actes amb un 
aforament per a unes 50 persones assegudes. La 
tercera planta està destinada a un ampli espai 
polivalent, que es podrà fer servir de manera úni-
ca o compartimentada en tres espais. La voluntat 
és que tot l’edifici sigui un espai comunitari i de 
proximitat  i obert al barri, que allotgi el màxim 
d’activitat del territori. 
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la segona planta són per a Càritas i hi ha 
més despatxos i sales de reunió. I la tercera 
planta ubica un ampli espai polivalent. És 
un projecte igualment comunitari i de proxi-
mitat, obert a tot el barri i a les entitats i as-

sociacions que s’hi vulguin afegir, en un es-
pai amb millors condicions per acollir-les.  

Unes instal·lacions d’avantguarda
Un projecte avantguardista i innovador 

és el que permetrà finançar aquest nou 
centre parroquial, que inclou,  evident-
ment, un nou bar com a marca de la casa.   
La filosofia és fer un projecte de salut inte-
gral, que supera el concepte clàssic de gim-
nàs, amb especial cura a l’atenció de la salut 
de l’esport, la mental i la de la gent gran. 
S’hi destinen espais per a l’estudi i 
l’anàlisi individualitzada de la forma fí-
sica i la salut integral de les persones. 
També, en una clara voluntat de no perdre 
l’essència del Centre Parroquial, potenciarà 
el descobriment de l’esport en els infants i 
l’esport amateur en general. 
Per això suma un centre d’alt rendiment 
esportiu per a aficionats, que podran re-
bre prestacions similars a les dels es-
portistes d’elit. Això es concentrarà fent 
façana amb el carrer dels Arbres on 
també a  planta baixa hi hauria una pis-
ta poliesportiva polivalent, com ara. 
La proposta també vol dotar aquest territori 
de tres pistes de pàdel. I a més a l’interior 
d’illa i a cel obert es vol fer una pista de pic-
kleball, un esport de tendència als EUA que 
ha arribat al vell continent. Es tracta d’una 
mena de pàdel, que es juga en una pista 
de menors dimensions i que permet com-
petir en parelles però també, tranquil·la-
ment, muntar partits entre dues persones. 
 
Avançar el pla de comunicació  
Ha estat l’anunci de l’alcalde -que ha sor-
près els promotors-, el que ha fet avançar 
alguns aspectes del projectes a aquest Diari  
i alterar el pla pautat d’acord amb l’avenç 
dels diferents processos. Perquè de fet,  ara, 
no hi ha cap novetat respecte del moment 
de l’entrada del permís per enderrocar, datat 
al febrer,  i de l’entrada a aprovació del nou 

pla d’usos, datat al juny.   També hem sabut 
que la concessió per part de l’Arquebisbat 
a aquest promotor inclou la construcció i 
gestió del projecte a canvi d’un cànon du-
rant 50 anys amb dret de superfícia i que 
l’Arquebisbat també rebria un percentatge 
del què s’obtingui per l’explotació del nou 
bar, que no estaria ubicat en  la superfície 
del centre parroquial que fa façana amb la 
Plaça del Rector Rifé, sinó que està ubicat en 
els edificis que construirà aquest promotor. 
Evidentment, conscients de la importància 
del Centre, un espai creat el 1950, en la 
història contemporània de la ciutat, d’en-
tre els contactes a realitzar hi ha pendent 
d’agendar amb el Museu Municipal per 
coordinar-se respecte de com documentar 
i quins arxius traspassar-los perquè sigui 
el receptor de l’existència de tot el viscut al 
voltant de l’antic Sant Josep.  Tot això està 
pensat; que ningú pateixi que no hi ha  en-
cara  cap màquina que amenaci amb perdre 
tot aquest patrimoni.

Antecedents  
El precintatge del Sant Josep es va fer el 
juny de 2021 arran d’un requeriment judi-
cial per la denúncia d’un veí per contami-
nació acústica. El tancament, sobtat i que 
va deixar sense espai per fer esport prop de 
300 famílies, havia de ser provisional fins a 
fer les obres reparadores. Però la situació 
es va complicar, fins i tot amb jutjats per 
entremig, que van donar la raó al Centre 
Parroquial respecte de la sobirania sobre 
la pista poliesportiva; amb una presidèn-
cia gens facilitadora de consens,  i tot això 
amanit per les disputes entre govern i opo-
sició, segons el mandat, sobre l’adquisició 
o no dels espais per part de l’Ajuntament.

La imatge aèria permet copsar la superfície de l’actuació i el material amb fibrociment objecte d’una retirada sotmesa a protocols especials.
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Badalona ha d’incrementar en un 25% la recollida 
selectiva per assolir l’objectiu metropolità fixat per al 2025
Dels 36 municipis, som el 31 en fer la pitjor recollida i el quart més car

El Programa Metropolità de Prevenció i 
Gestió de Recursos i Residus municipals 
2019-2025 (PREMET25) persegueix l’ob-
jectiu de superar el 55% de reciclatge l’any 
2025 en l’àmbit metropolità. A Badalona ens 
queda molta feina tenint en compte les da-
des del 2023: Estem a la sisena posició per 
la cua respecte al % de reciclatge i som la 
quarta ciutat més cara respecte a despesa 
en euros per domicili. L’estudi també emet 
llum: els municipis que han adoptat canvis 
en els sistemes han donat la volta als seus 
resultats com un mitjó. Amb les dades a la 
mà del que ha succeït durant el 2023, l’índex 
global se situa al 40%, 15 punts per sota de 
l’objectiu marcat per al 2025 i amb diferèn-
cies molt grans entre municipis, amb una 
forquilla que va del 74% de Tiana al  27 % 
de Santa Coloma de Gramenet. És a dir, que 
a l’entorn tenim totes les variants. Badalona 
se situa en el 30,6%, el municipi sisè per 
la cua, dels 36. És a dir, està en el lloc 31 
dels 36.
L’estudi també recull dades respecte al cost 

d’aquest servei per domicili. En aquest cas, 
oscil·la dels 142 euros de Cervelló als 61 
euros de Torrelles de Llobregat. En aquest 
ítem, ens situem en el número quart més car. 
Això vol dir que de 36 municipis som el 4t 
més car. I això que les dades del 2023 no 
recullen l’aplicació de la nova taxa que prové 
de la normativa europea, aplicada al 2024.

No hi ha sumada la taxa europea
La nova taxa és en compliment d’una nor-
mativa europea que vol gravar en funció de 
la generació de residus i que obliga a cobrar 
el cost del servei. Es tracta doncs, d’un sis-
tema de pagament per generació que premia 
fiscalment els que reciclen i que grava espe-
cialment als que no segreguen. Actualment, 
s’ha aplicat de manera generalista, sense 
premiar ni castigar, política que pot poten-
ciar una actitud passiva i fer que reciclar es 
circumscrigui a una opció compromesa de 
cada ciutadà. Aquesta taxa s’havia d’instau-
rar abans de l’abril de 2025. Però a Badalona 
ja s’ha aplicat durant el 2024 amb un cost 

d’uns 100 euros per llar. És a dir, que l’efi-
ciència és baixa: molta despesa i poc ren-
diment. Dels 36 municipis només 9 arriben 
al 55% de recollida selectiva. El fet que en 
aquests municipis és a on  s’han implantat 

canvis en la gestió és esperançador respecte 
de les millores que han de venir amb el nou 
contracte de neteja, encara per licitar. De ma-
nera que no serà realitat fins, com a mínim, 
el primer trimestre de 2025.

PENDENT D’APROVAR LA GERÈNCIA DE BADALONA CULTURA I 
D’INICIAR EL PROCÉS DE SELECCIÓ AL CAPDAVANT DE BSA

La marxa d’Eduard Pericas al capdavant de la 
societat Badalona Cultura a finals de setem-
bre, anunciada ja al juny, encara no ha trobat 
susbstitut. Si més no, encara no s’ha apro-
vat el seu nomenament en el consell d’ad-
ministració. A aquesta baixa al capdavant 
d’una de les societats anònimes municipals 
s’ha sumat darrerament la renúncia de Pilar 
Otermin. La fins ara gerent de Badalona Ser-
veis Assistencials ha estat nomenada sotsdi-
rectora del Servei Català de la Salut, càrrec 
que va començar a exercir el passat 18 de 
novembre, tal i com va anunciar aquest diari 

el dia 30 d’octubre. Amb aquestes, de mo-
ment, places per cobrir, abans que acabi l’any 
se sumarà una altra baixa, la de la directora 
del Museu de Badalona, Magda Abras. En 
aquest cas, la seva marxa per jubilació s’està 
allargant més de l’esperat. La seva substitu-
ció -sempre pendent, evidentment, d’un pro-
cés de selecció- s’havia plantejat a una pro-
fessional interna que ja havia exercit aquesta 
funció per afavorir la  promoció interna, però 
amb l’executiu d’Albiol es va aturar el procés. 
Ara es treballa en un nou procés, que tampoc 
no està resolt.

Eva M. Gómez - redaccio@diaridebadalona.com

El dilluns 13 de març ha començat el 
desmuntatge de l’antic mòdul de la Guàr-
dia Urbana de Badalona situat a la plaça 
Cameron de la Isla, al barri de Sant Roc. 
Des de feia temps, el mòdul presentava 
un estat molt deplorable, despric mòdul 
de la Guàrdia Urbana de Badalona situat 
a la plaça Cameron de la Isla, al barri de 
Sant Roc. Des de feia temps, el mòdul 

Antic mòdul de la Guàrdia Urbana

presentava un estat molt deplorable, 
després de diversos incendis i actes 
vandàlics. El mòdul de la Guàrdia Ur-
bana feia anys qés de diversos incendis 
i actes vandàlics. El mòdul de la Guàr-
dia Urbana feia anys que estava sense 
funcionament, en concret des de 2015 
amb l’arribada de Dolors Sabater com a 
alcaldessa.

D’esquerra a dreta, Eduard Pericas, Pilar Otermin i Magda Abras





 “S’ha acabat. Abaixem els lloguers” és el lema amb 
el qual el Sindicat de Llogaters ha convocat una ma-
nifestació el dissabte 23 de novembre a les 17h a la 
Plaça Universitat de Barcelona per exigir la rebaixa 
dels preus del lloguer a la meitat.  Les entitats que hi 
donen suport des de Badalona han quedat a les 16h 
de la tarda a la parada de metro de Pompeu Fabra,  
en la convocatòria que han batejat com “columna de 
Badalona”. El Sindicat, com a líder de la proposta, i 
la vintena d’associacions, entitats i sindicats que s’hi 
han afegit, alerta que si això no passa es prepararà 
una vaga de lloguers davant de la dificultat per acce-
dir a un habitatge, o  per mantenir-se. Afegeixen que 
els llogaters en són molts més que els propietaris, 
ja que la propitat s’està acumulant en mans d’uns 
pocs. Només a Badalona durant aquest novembre hi 
ha programats una cinquantena de desnonaments. 
La totalitat executada per grans tenidors i entitats 
bancàries com Procolin SL, Banc Sabadell, Divarian, 
la Sareb, el BBVA, Coral Homes i Caixabank. En els 
darrers dies, s’ha fet pública la denúncia social del 
desnonament d’una família composta per una mare,  
amb una filla de 24 anys, que té un nadó, i un fill de 8 
anys, que ja han passat algunes nits  al carrer.

La “columna de Badalona” per anar a la 
manifestació per l’habitatge digne del 
23N surt a les 16h de Pompeu Fabra

L’Àrea Metropolitana de Barce-
lona (AMB) ha rebut l’encàrrec 
de l’Ajuntament per a redactar 
el projecte que actuarà sobre 
els 100.000 metres quadrats 
del Parc del Turó d’en Caritg. 
Aquest espai, a cavall entre la 
Salut i Sistrells, es transformarà 
en un gran pulmó verd a partir 
d’una important reforma i refo-
restació. Aquest projecte també 
preveu recuperar les antigues 
bateries de canons instal·lades 
al turó durant el segle passat 

L’ÀMB 
prepara el 
projecte de 
remodelació 
del Parc del 
Turó d’en 
Carig

com a  posició defensiva tot 
aprofitant la situació privilegia-
da sobre el mar, amb un espai 
museístic que en faci memòria. 
Després de la desmilitarització 
de la zona als anys vuitanta, 
l’Ajuntament va adquirir el Turò 
l’any 1986. L’alcalde, Xavier 
Garcia Albiol, ha anunciat que 
s’hi destinaran 9 milions d’eu-
ros a aquesta transformació, les 
obres de la qual, ha dit, s’inicia-
ran durant l’actual mandat que 
acaba la primavera del 2027.
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El gerent de l’Ajuntament assumeix el buit 
deixat pel director de Recursos Humans  
Jorge Moreno no es reincorporarà després de la seva baixa laboral
Jorge Moreno, director de Recursos Hu-
mans i Organització, no es reincorporarà 
al seu lloc de treball després de la baixa 
laboral. De moment, el gerent de l’Ajun-
tament, Jofre Clofent, assumeix les fun-
cions. No s’acaba de treure l’aigua clara 
sobre si Moreno ha renunciat o l’han 
cessat. 
Un cúmul de motius han confluït en 
aquest desenllaç. Procediments gens 
rigorosos en la contractació del cap de 
serveis del departament per una supo-
sada relació familiar hauria fet saltar les 
alarmes.  Suposat familiar que, a més, 
encara aviat un procés de jubilació, que 
de nou crearia la vacant.

Sense tinent d’alcalde al capdavant
En el desgast de Moreno també ha pres 
part el sindicat majoritari, la Plataforma 
Sindical Unitària (PSU), que sempre ha 
estat molt crític amb la gestió. Aquesta 
crisi a més esdevé sense Juan Fernández 
al capdavant de la tinença d’alcaldia, que 
encara resta orfe. L’alcalde té pendent 
entomar la remodelació de l’executiu que 
ordeni el panorama. A ningú se li escapa 

que millor ser gat vell a la casa i Fernán-
dez ho era; evidentment, sense menyste-
nir la capacitat d’Eva Guillén, que és la 
candidata cridada a assumir la posició. 
 
Un 50% d’execució pressupostària 
Amb tot això, el Departament clau sobre 
el qual tothom té els ulls posats per des-
encallar l’aturada municipal passa hores 
baixes. I resta lluny de situar-se al cap-
davant de la locomotora que cal perquè 
hi hagi prou múscul en la casa gran per 
gestionar el que la ciutat necessita. Si 
aquest engranatge no va, passa el que es 
descobreix en fer la liquidació del pres-
supost: que no passem del 50%. 
És a dir, que de tot el que s’explica a la 
tardor que es farà, se’n fa, a dures penes, 
la meitat. El que tant sí com no s’ha de 
desllorigar és el procés d’estabilització 
de les persones interines abans que aca-
bi l’any. Va ser la línia vermella que la 
PSU va posar a l’alcalde en la seva re-
unió. 
 A mig novembre no s’ha signat encara 
amb tothom, però sembla que a 1 de 
gener de 2025 estaria conclòs. Aquesta 

estabilització està pendent des de l’any 
2022 i quan finalitzi 400 persones con-
solidaran la seva plaça tot superant un 
període d’interinatge, en alguns casos, 
de més de vint anys; persones prepara-
des per promocionar. “Ens hem de co-
mençar a oblidar de noms de coneguts i 
familiars i comptar amb el talent intern”, 
insisteix Jordi Magret, líder de la PSU. 
En clara referència al que tothom  inter-
nament coneix com a “Clan del Mares-
me”, origen geogràfic de les darreres in-
corporacions en llocs clau, persones de 
l’àmbit de coneixença de la interventora, 
tal com el mateix Moreno, com el mateix 
gerent, com la nova cap de contractació i 
com el suposat familiar. 

Els nous cobrarien més 
La darrera decisió que, segons Magret,  
ha incrementat el malestar de la plantilla 
és que segons les bases publicades i re-
dactades per RRHH, les persones cridades 
a reforçar el departament de contractació 
cobraran més que les persones que fan la 
feina actualment. “És un cúmul de despro-
pòsits i tothom està molt tensat”, conclou.

Aïda Llauradó ha estat reelegida per 
continuar formant part de la nova di-
recció de Catalunya En Comú, que es 
va escollir fa uns dies i que encapçala 
Candela López i Gemma Tarafa. La de-
fensa del dret a l’habitatge serà un dels 
eixos polítics d’aquesta formació  així 
com els serveis públics de qualitat, la 
redistribució de la riquesa i fer front a 
l’emergència climàtica amb polítiques 
valentes. Eixos que la presidenta del 
grup municipal Badalona En Comú 
Podem i portaveu dels Comuns a la 
Diputació defensarà en el territori.

Aïda Llauradó  
renova en  
l’executiva de 
Catalunya En Comú
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Poc se’n parla de la quarta passatgera del viatge a NY 

Yaiza Planells amb Carlos Carrizosa (Ciutadans), quan era la seva cap de gabinet 

Yaiza Planells Sánchez, la cap de gabinet 
de l’alcalde, ha estat la quarta persona que 
va marxar a Nova York amb l’alcalde, Xa-
vier Garcia Albiol, la quarta tinent d’alcalde, 
Rosa del Amo, i el líder dels socialistes a 
Badalona, Fernando Carrera per lliurar a 
Jordi Fernàndez la Venus i el collaret que 
el distingeixen com a fill predilecte de la 
seva ciutat, Badalona. Un reconeixement 
inqüestionable, vagi per endavant. El ple 
extraordinari per aprovar el reconeixement 
es va fer el dissabte 9 de novembre, una 
mica a correcuita, perquè dilluns ja s’ha-
via de volar cap a la ciutat que mai dorm. 
Planells, d’origen mallorquí, té aquesta 
responsabilitat a Badalona des de maig de 
2024, moment en què Albiol s’havia quedat 
sense aquesta figura per la renúncia de la 
titular anterior, Natalia Ortega, per desavi-
nences internes. Ella va estar de cap de ga-
binet un any, responsabilitat que compartia 
amb la de portaveu i regidora del PP a Sant 
Boi.  En aquell moment, Ciutadans perdia 
tota la representació parlamentària arran 
dels nefastos resultats de les eleccions del 
12 de maig i Planells quedava alliberada 

de la feina anterior, disponible per venir a 
Badalona. El seu nomenament és aprovat 
a través d’un decret d’alcaldia amb data 
12 de juny de 2024. Un cop publicat per 
aquest diari la notícia del desplaçament, 
van aparèixer manifestacions iròniques tot 
al·ludint a les bones relacions entre Albiol 
i Carrera vinculades amb l’aliança cons-
titucionalista davant el procés, pel passat 
de Carrera amb la candidatura de Valls. 
Però hi ha molta més coneixença entre la 
cap de gabinet d’Albiol i el líder del PSC.  
L’espai polític deixat per Ciutadans és dis-
putat entre el PP i el PSC en territoris com 
Badalona i queda  palès en la incorporació 
de líders o exrepresentants institucionals 
del partit extint a les files dels dos partits.   
En aquest sentit, cal destacar que  a més 
de la cap del gabinet d’alcaldia, dos dels 
regidors del PP de Badalona provenen tam-
bé de les files de Ciutadans. Es tracta del 
número 10 de la llista, David Mejía, regidor 
de Via Pública i Mobilitat,  que havia estat al 
Parlament de Catalunya durant dues legis-
latures com a portaveu adjunt de Ciutadans, 
on va coincidir amb Planells. També és el 

cas d’Eva Guillén, la número 13 de la llista 
i regidora de Recursos Humans i Contracta-
ció, que en el seu cas havia estat regidora a 

Mollet del Vallès. Ja instal·lada a Badalona 
el 2022, concretament a Casagemes, passa 
a les files dels populars de la mà d’Albiol.  

Es tracta de la cap de gabinet d’Albiol des de maig de 2024, 
que prové de Ciutadans i havia estat cap de gabinet de Carlos Carrizosa  



SomCIM Project Club Inclusiu de Muntanya 
torna a Barcelona després d’assolir un repte històric: 
arribar al camp base de l’Everest, 
el primer esglaó del cim més alt del món. 

Aquesta expedició va començar el 1 de novembre
fins al 16 de novembre
i va estar formada per 31 persones amb diferents capacitats:
autisme, mobilitat reduïda, 
discapacitat visual i fibromiàlgia, 
acompanyades per persones voluntàries i especialistes.

L’expedició inclusiva SomCIM Project 
arriba al camp base de l’ Everest amb èxit

NOTÍCIA DE LECTURA FÀCIL FACILITADA PER BDN CAPAÇ

Algunes de les persones 
ja feien muntanyisme abans de les seves malalties, 
mentre que altres ho van fer com a teràpia. 
 
L’objectiu de la iniciativa era trencar barreres socials 
i facilitar que qualsevol persona,
sense importar les seves capacitats
pugui practicar muntanyisme. 
El repte vol demostrar que els límits existeixen, 
però que és possible superar-los amb esforç i constància. 

Protecció Civil de Catalunya va acti-
var dimarts 19 fins al vespre de di-
mecres 20 de novembre l’alerta del 
Pla Ventcat. Però des de Badalona 
no vam activar, com correspondria, 
el nostre pla perquè, com en el cas 
de l’Inuncat,  tampoc no en tenim. 
Com a mínim, des del maig de 2021, 
-amb Xavier Albiol com a alcalde i 
Irene González Poveda com a lla-
vors regidora responsable d’aquest 

El 2021, amb Albiol d’alcalde, es va 
aprovar una moció per tenir tots 
els plans pendents en sis mesos  

àmbit-, que hi ha el coneixement de 
l’incompliment de la llei. I del com-
promís de redactar-los a partir d’una 
moció presentada per ERC, i aprova-
da per unanimitat. Va ser en un ple 
extraordinari celebrat el 4 de maig de 
2021. Concretament,  part expositiva 
de la moció deia que en el termini no 
superior  als sis mesos, l’Ajuntament 
elaboraria i aprovaria els plans no 
existents, en compliment d’un decret 

d’obligat compliment del 2014. Els 
plans obligatoris pendents llavors 
-i encara avui després de més de 
3 anys i diferents governs-, són el 
PBEM Procicat, l’Infocat, el Neucat, 
el Sismicat, el Camcat, el Ferrocat i 
els ja coneguts Inuncat i Ventcat. Si 
comptem des del 4 de maig fins al 
8 de novembre de 2021 -que va ser 
quan es va fer la moció de censura- hi 
van passar els sis mesos justets.

Tal com diu la dita, la sortida 
de la ruta de les ermites partirà 
del Monestir de Sant Jeroni de 
la Murtra el dissabte, 23 de no-
vembre, diada de Sant Climent, 
a les 11h del matí per recòrrer 
Sant Climent, Sant Onofre i la 

Per Sant Climent, tots 
al  convent! I a fer la 
ruta de les ermites 

Miranda. De dificultat mitjana  
cal fer amb calçat adequat. 
L’aportació per a l’organització 
-Ermites de Badalona i Festa 
Medieval- és de 4 euros i cal 
inscripció prèviaf a festame-
dievalbadalona@gmail.com
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Un dels episodis de ventades greus va ser al gener de 2023 quan va caure una columna del CC Màgic.

Protecció Civil va activar el dia 19 el Ventcat, 
pla d’emergència que tampoc no tenim

EL CIRC HISTÒRIC RALUY ALLARGA LA SEVA ESTADA 
A BADALONA FINS EL DIUMENGE 1 DE DESEMBRE 

La bona acollida de Badalona al Circ His-
tòric Raluy ha fet que allarguin les funcions 
fins al diumenge dia 1 de desembre, tot i 
que el calendari previst era marxar el dia 24 
de novembre. El circ té instal·lada la seva 
carpa a l’avinguda Salvador Espriu, just 
darrere del centre comercial Màgic de Ba-
dalona. L’espectacle que porten a Badalona 
és “Amuza”, que combina els elements que 
no poden faltar en aquestes propostes artís-
tiques: diversió, màgia i emoció per a tota 

la família. Té una durada de dues hores, i 
hi ha una sessió a la tarda durant els dies 
feiners, concretament els dimecres, dijous 
i divendres (18.30h) i dues sessions els 
caps de setmana. Dissabte, a les 17h i una 
segona a les 19.30h i els diumenges, una 
al matí a les 12.15h i una a la tarda, a les 
17h. Destaquem que a Badalona es compta 
amb el retorn del còmic portuguès Sandro 
Roque, que torna a la pista després de vuit 
anys d’absència de la pista. 



Abierto a todo 
el público

 disponemos 
de plazas 

para abonados 

Más Info: 
(+34) 93 184 79 00 

Av. Navarra, 6, 08911 Badalona, 
Barcelona

Tel. 93 184 79 00

www.hotelbadalonatower.com

Abierto 
de lunes a domingo 

de 13.00 a 22.00 h 
ininterrumpida-

mente

Restaurante 
de cocina 

mediterránea con 
toques propios de 
la cocina catalana

DESCUBRE NUESTROS MENÚS ESPECIALES 
DE NAVIDAD LLAMANDO AL 93 184 79 00

NUEVO SERVICIO 
DE CARGA

PARA COCHE ELÉCTRICO PARKING 
24 HORAS 



La ciutat inicia el 22 de novembre l’agenda de Nadal, 
que acabarà amb la màgia dels Reis d’Orient 
Televisió de Badalona retransmetrà l’encesa de l’arbre gegant el dissabte 23 
Badalona dona la benvinguda al Nadal el 
divendres 22 de novembre amb l’encesa de 
l’arbre de la Plaça de la Vila a les 18h, amb 
un espectacle familiar. El mateix divendres, 
coincidint amb la il·luminació de l’arbre, 

s’encendrà l’enllumenat d’un centenar de ca-
rrers de la ciutat. L’element central, però, de 
l’inici de la campanya serà l’encesa de l’ar-
bre de Nadal gegant de 42 metres de la plaça 
del President Tarradellas, que s’il·luminarà 

el dissabte 23 de novembre. A partir de les 
17.30h començarà l’acte d’inauguració, que 
comptarà amb música i animació per a petits 
i grans. Al voltant de les 19h arribarà el mo-
ment culminant, l’encesa de l’arbre, que és 
més alt que l’any passat, superant els 42 me-
tres d’altura, disposa de 100.000 punts led 
de llum, i ofereix un gran espectacle lumínic 
i musical diferent a la campanya anterior i 
dissenyat especialment per a la ciutat.
Per completar el cap de setmana, els dies 
22, 23 i 24 de novembre es farà la 2a Fira 
Gastronòmica de Nadal a la rambla del Gorg, 
amb 20 estands on es podrà degustar una 
variada oferta gastronòmica basada en el 
producte local i de temporada. La Fira s’in-
augurarà divendres 22 a les 19 hores i tan-
carà diumenge a les 23h.
Televisió de Badalona emetrà en directe 
l’acte d’encesa del dia 23 amb el programa 
especial “Encén el Nadal” que s’emetrà en 
directe de les 18.30h i fins a les 20h perquè 
l’espectacle arribi a  totes les llars de la ciu-
tat. L’espai estarà presentant pels periodistes 
Carles Tornero i Montse López Cucarella i 

comptarà amb entrevistes i connexions amb 
el públic assistent a la plaça Josep Tarrade-
llas, així com algunes de les persones que  
hi participin. 
Abans de l’encesa es podran veure algunes 
de les activitats organitzades per amenitzar 
l’encesa de l’arbre, com les coreografies a 
càrrec de l’escola de dansa Maribel del Pino 
i un espectacle cultural titulat “Badalona en-
cén el Nadal”,  que donarà pas a l’escesa de 
l’arbre que anirà acompanyat d’un espectacle 
de llums i música.
També durant aquest cap de setmana, el dis-
sabte 23 de novembre, començarà a funcio-
nar la tradicional Fira de nadal a la plaça de 
la Plana, on trobarem figuretes i ornaments 
per completar els nostres pessebres, com-
prar els arbres de Nadal i d’altres guarni-
ments vegetals. Estarà oberta fins el dia 23 
de desembre.
L’agenda de Nadal s’allargarà fins a la caval-
cada de Reis. L’Ajuntament ha destinat una 
pressupost de 2,2 milions d’euros, pendent 
de confirmar, per a tota la campanya de Na-
dal a la ciutat.  
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ANÍS DEL MONO PROPOSA UN PRODUCTE ESPECIAL PER A LES FESTES, AMB LA 
RECEPTA ORIGINAL DE 1870 I AMB UNA AMPOLLA 

Amb motiu del 150 aniversari 
d’Anís del Mono, la marca llença 
una edició limitada de 3.000 ampo-
lles que recupera la recepta original 
de la beguda de 1870 elaborada 
pel seu fundador, Vicenç Bosch. 
El licor està elaborat a partir d’una 
selecció exclusiva de grana d’anís 
matafaluga, amb una posterior do-
ble destil·lació en els alambins de 
coure originals del 1870 per puri-
ficar al màxim els olis essencials 
obtinguts. Aquesta edició limitada 
consolida l’anís com una beguda 
idònia per gaudir de moltes ma-
neres: directament en copa, acom-
panyant el cafè i com a ingredient 
gastronòmic diferencial en molts 
plats, tant de l’alta gastronomia 
com a les receptes casolanes. 
A més de l’exquisidesa de la be-
guda espiritual, l’ampolla també 
marca la diferència. Es tracta d’una 
ampolla inspirada en l’arquitectura 
modernista del segle XIX,  amb les 
línies corbes que imiten la natura 
pròpia d’aquest moviment artístic, 
tot cercant formes decoratives que 
evoquen el moviment de l’aigua. 

Els centres comercials del te-
rritori han preparat diferents 
campanyes per la temporada. 
Pel que fa al CC Montigalà, 
s’activa amb el Black Friday 
amb sortejos a partir dels tí-
quets de compra emesos des 
del 18 al 30 de novembre. 
També hi ha regal directe d’un 
necesser per compres supe-
riors a 25 euros i  també sor-
tejos  directes de 100 euros a 
partir de  25 eruos de compres. 

L’estoig completa el conjunt. De-
corat amb el disseny de “La Ma-
nola” de Ramon Casas, rendeix 
homenatge a la passió artística que 
ha acompanyat sempre la marca. 

Aquesta edició única, limitada a 
3.000 ampolles,  transmet tots els 
valors de la casa: qualitat, prestigi i 
tradició, des de 1870 fins als nos-
tres dies.

Els centres comercials 
s’activen per Nadal 
amb  diferents 
campanyes i fires 

L’encesa de les llums es farà 
el dia 30 de novembre. 
Quant al CC Màgic, aquest 
dissabte acull la fira Magic 
Jobs enfocada a posar en 
contacte a persones en cerca 
d’oportunitats de feina amb 
empreses operadores del 
Centre Comercial que esti-
guin buscant personal. La 
fira se celebrarà de 10 a 20h 
i no només està enfocada a la 
campanya de Nadal. 
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Alberto San Juan torna al Zo-
rrilla produït per la Compañía 
Nacional de Teatro Clásico amb 
un espectacle creat a partir del 
mite de Don Juan i que inda-
ga, amb música i humor, en 
la construcció de “lo macho” 
en la història d’Espanya. Serà 
el dissabte 30 de novembre, a 
les 20h, quan podrem gaudir 
d’aquest “monòleg allibera-
dor”. Es repassaran conceptes 

Alberto San Juan porta al Zorrilla 
un renovat mite de Don Juan

sobre el procés històric a partir 
del què es construeix la norma 
que estableix què és ser espan-
yol,  com es construeix el con-
cepte de “lo macho” entès com 
a voluntat de domini en aquest 
territori anomenat Espanya. En 
la  temptativa, fàcil, d’identificar 
qui som nosaltres i quins són 
els altres.  Tot això amb l’es-
tètica de comèdia musical que 
parteix, com dèiem, del mite 

UN COMPLET HOMENATGE EN EL CENTENARI DE 
PUCCINI,  PROPOSTA DE JA ÉS DIJOUS! DEL 28N

En la commemoració del centenari 
de la mort de Giacomo Puccini, el 
Conservatori de Badalona, en la 
seva cita habitual de Ja és dijous! 
dedicarà la sessió del 28 de novem-
bre a fer la presentació de la nova 
edició  il·lustrada del llibre Puccini 
o la melodia perpètua d’Antoni Gual. 
En la publicació hi han col·la borat 
11 artistes plàstics de Badalona: 
Aznar, Isern, Buqueras, Santana, 
Benages, Ricart, Figuerola, Torres, 
Pérez, Ruzafa i Tolosa.  Per a la 

proposta de dijous, es comptarà 
amb l’actuació del músic Toni Saigi 
Chupi i de la poeta i rapsoda Odile 
Arqué.També els alumnes Gabriel 
Tamayo i Alexandra Surrat (baríton 
i soprano) amb el professor Marc 
Serra al piano interpretaran àries del 
compositor homenatjat. L’acte serà 
conduït per la novel·lista Sílvia So-
ler, hi participarà el poeta i traductor 
Marcel Riera i hi comptarà amb la 
intervenció del musicòleg José An-
tonio Armario. 

de Don Juan per indagar en la 
relació del present i del cicle  
històric inaugurat l’any 1492. 
És un espectacle al pur estil 
San Juan, donat que ell escriu 
i dirigeix l’obra, que a partir 
de cites d’autors des de Maria 
Zambrano a Cantinfles, i amb 
especial incidència en el Segle 
d’Or espanyol, arriba a relacio-
nar la conquesta de Granada 
amb la Guerra Civil. 

L’AGENDA CULTURAL BADALONINA DELS PROPERS DIES!

Dis. 23 i Dg.24 de novembre
3a Edició del Badasona 
Concurs Música Emergent
Al Teatre Margarida Xirgu  (18h)

Divendres 29 de novembre
Monòleg José Corbacho 
Ante todo mucha calma
Al Teatre Blas Infante (20h)

Dissabte 23 de novembre
Veus de pel·lícula al Círcol 
Concert de Santa Cecília
Al Círcol Catòlic (19.30h)

Divendres 29 de novembre
Concert 
Tribut a El último de la Fila 
Al Sarau08911 (23.30h)

Dissabte 23 de novembre
Fira Connect’Art
Mostra d’art fet per joves
A la Plaça Pompeu Fabra (10 a 20h)

Divendres 27 de novembre
Docs del mes. Cinema
Somni mexicà
Al Teatre Zorrilla (20h)

Dimarts 26 de novembre
Concert Solidari Som València 
amb diferents grups
 a la Sala Estraperlo (19h)

Divendres 6 de desembre
Concert 
OBK (segon, el primer, sold out)
Al Sarau08911 (23.30h)
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La ciutat comptarà d’aquí a un pa-
rell de mesos, aproximadament, 
amb les noves motos elèctriques 
compartides d’àmbit metropolità. 
L’Àrea Metropolitana de Barcelo-
na (AMB) ha presentat aquesta 
setmana el nou servei de moto 
pública de lloguer que s’estendrà 

La moto pública de lloguer 
arriba a Santa Coloma

a vuit municipis metropolitans 
en les properes setmanes. Cinc 
empreses operadores repartiran 
9.950 motos al Baix Llobregat, el 
Barcelonès i el Besòs per facilitar 
i potenciar la mobilitat sosteni-
ble a la regió metropolitana de 
Barcelona. Del total, 362 motos 

elèctriques es destinaran a San-
ta Coloma, en rotació, per poder 
desplaçar-se a la resta de ciutats 
adherides: Sant Adrià del Besòs, 
Badalona, Barcelona, L’Hospitalet 
de Llobregat, Esplugues de Llo-
bregat, Sant Just Desvern i Sant 
Feliu de Llobregat.

Un total de 78 colomencs i co-
lomenques, de 52 anys o més i 
en situació d’atur, faran tasques 
de millora de la via pública i de 
manteniment i neteja d’equi-
paments durant el proper any 
en una nova convocatòria dels 
plans d’ocupació gestionats 

78 persones en 
situació d’atur faran 
tasques de millora 
de via pública

362 motos per la ciutat

Visita de l’alcaldessa a tot el col·lectiu

per l’empresa municipal Gra-
meimpuls. L’alcaldessa, Mi-
reia González, alcaldessa de 
Santa Coloma, va visitar una 
delegació dels treballadors i 
les treballadores i els va desi-
tjar sort i encert en aquesta 
nova feina.

40è aniversari 
del Mercat de 
Singuerlín

El Mercat de Singuerlín fa 40 anys 
i ho hs celebrat durant tot el mes de 
novembre. Des del dia 8 de novem-
bre van iniciar les activitats amb una 
castanyada popular, a les 18.30 h, al 
mateix mercat. I els dissabtes 16, 23 
i 30 es faran activitats gratuïtes per a 
tots els públics, davant de l’entrada del 
mercat. Hi haurà migues, xocolatada, 
inflables infantils, castellers, draco-
naires i música de ball amb Patatas 
Bravas DJ’s. Se sortejaran 2.000 euros 
en vals de compra.

Sorteig de 2.000 euros

Una vuitantena de joves de Santa Coloma 
acaben de finalitzar la seva formació en 
el marc de la Casa d’Oficis, un programa 
del projecte Treball als barris. Durant un 
any, els i les joves han rebut mòduls for-
matius a nivell teòric i pràctic de diverses 
especialitats, tant al Centre de Formació 
Marie Curie,  a l’Escola de Restauració i 
als espais de la Vinya d’en Sabater, l’hort 
i l’hivernacle. En aquesta convocatòria 
que ha finalitzat, s’han ofert sis certificats 
professionals de nivell 1 i 2: Operacions 
auxiliars de serveis administratius i gene-
rals; Operacions de Lampisteria i Calefac-
ció-Climatització domèstica; Horticultura i 
Floricultura; Operacions bàsiques de cuina 
i restaurant; Activitats auxiliars en vivers, 
jardins i centres de jardineria i Activitats 
auxiliars en conservació i millora de fo-
rest. Totes les persones que han participat 
a la Casa d’Oficis han obtingut el certificat 
total o parcial que acredita les competèn-
cies professionals  i garanteixen que la 
persona que els obté té els coneixements 
necessaris.

Una vuitantena de joves finalitza 
la seva formació de la Casa d’Oficis

Han obtingut certificats / Foto: Grameimpuls

S’han ofert sis certificats professionals de nivell 1 i 2





El punt Reempresa de Grameimpuls 
guardonat per 3r any consecutiu

Foto: Grameimpuls

El premi reconeix que ha estat el punt amb més casos d’èxit, amb un total de 22

El dimecres 23 d’octubre, en el marc del 
BizBarcelona, el punt local Reempresa 
de Santa Coloma de Gramenet ha rebut  
el primer premi que concedeix la Dipu-
tació de Barcelona entre els 34 punts de 
la província. El premi reconeix que ha 
estat el punt amb més casos d’èxit amb 
un total de 22. L’encarregat de recollir el 
reconeixement ha estat el Primer Tinent 
d’Alcaldessa Toni Suárez acompanyat del 
Tinent d’Alcaldessa Dimas Gragera i la ge-
rent de Grameimpuls, així com de l’equip 
tècnic que gestiona el punt Reempresa co-
lomenc. Juntament amb Santa Coloma han 
estat premiats els municipis de Manresa, 
el Consorci del Moianès i Castelldefels. 
Amb el guardó d’aquest any és el tercer any 
consecutiu que es reconeix l’activitat del 
punt local del municipi, que també dona 
servei a Sant Adrià de Besòs. L’any 2023 i 
2022 es va rebre la distinció per ser el punt 
amb el major nombre de casos d’èxit cada 
any. Amb el darrer premi, l’entitat acumu-
la 5 distincions. L’Àrea d’Emprenedoria i 

Empresa de Grameimpuls és l’encarregada 
de prestar els serveis d’aquest programa, 
que van orientats a l’acompanyament de 
processos de traspàs de negoci. La idea és 
facilitar un procés transparent i pautat per 
tal de fer el procés de compra-venda d’ac-
tivitats i empreses amb l’objectiu d’evitar 
el tancament de negocis en funcionament. 
El servei ofereix tant assessorament a la 
part venedora (part cedent) com a la part 
compradora (part reemprenedora). També 
es posa a disposició un portal d’anuncis 
d’empreses en traspàs, un servei de valo-
ració d’empreses i la redacció dels con-
tractes per formalitzar el procés de compra 
sense cap cost. 

Onze anys
L’any 2023 es va celebrar el desè aniversa-
ri del programa a la ciutat. Des de la seva 
posada en marxa i fins a setembre de 2024 
s’ha acompanyat a més de 180 projectes 
cedents i s’han assolit els 166 casos d’èxit, 
és a dir, que s’ha evitat el tancament de 

més de 150 empreses del territori. Pel que 
fa a les persones reemprenedores s’han 
atès un total de 544 projectes d’emprene-

doria que valoren la Reempresa com una 
via menys arriscada i molt més òptima per 
emprendre.

L’ESPERIT SANT INTRODUEIX DUES NOVES POLSERES IDENTIFI-
CADORES PER MILLORAR LA SEGURETAT DEL PACIENT

L’hospital implementarà dos nous models 
de polseres per indicar si el pacient té al-
guna situació clínica especial: la polsera de 
color verd servirà per identificar els pacients 
amb disfàgia, mentre que la de color verme-
ll/taronja indicarà si el pacient té risc de cai-
gudes. Aquestes noves polseres s’uneixen 
als altres dos models vigents: la groga que 
és la polsera identificadora que porten tots 
els pacients, i la vermella amb ralles blan-
ques que indica els pacients que pateixen 
alguna al·lèrgia registrada a la història clíni-
ca. L’objectiu de la implementació d’aquests 

nous models és millorar la seguretat dels 
pacients i identificar fàcilment aquells que 
tinguin risc de caigudes o que tinguin dis-
fàgia per tal d’actuar en conseqüència amb 
aquestes condicions mèdiques. La identifi-
cació general (polsera groga) s’ha de realit-
zar en qualsevol dels punts d’arribada dels 
pacients, ja sigui Urgències, Admissions, 
Hospital de Dia, UCSI i la resta d’unitats. En 
canvi, les noves polseres només es col·lo-
caran a Urgències i Hospitalització, un cop 
s’hagi fet la valoració del risc de caigudes i 
de disfàgia.

D’ençà que es va conèixer l’abast de la 
DANA a la Comunitat Valenciana i a Al-
bacete,  l’Ajuntament es va posar a treba-
llar per organitzar una resposta solidària. 
La Comissió d’Emergències del Consell 
de Solidaritat i Cooperació es va reunir 
el 2 de novembre per coordinar, amb 
entitats i ciutadania, les donacions i la 
recollida solidària de material per a les 
víctimes, i la seva arribada als territoris 
afectats. D’acord amb les indicacions de 
la Delegació del Govern a Catalunya, cal 
prioritzar les aportacions econòmiques ja 
que la circulació de vehicles no està nor-
malitzada a la zona afectada i això com-
plica l’arribada de qualsevol mercaderia. 
Creu Roja ha posat en marxa un recapte 
econòmic per telèfon (900 104 971), BI-

Solidaritat per la DANA

35.000 euros d’ajuda municipal

ZUM (33512) o SMS (AYUDA 38092). 
Tota la informació sobre aquest tema es 
pot trobar a www.cruzroja.es/colabora. 
L’Ajuntament hi ha contribuït amb una 
aportació extraordinària de 35.000 eu-
ros i programarà diverses recaptacions 
solidàries en el marc de les activitats de 
Nadal.

Recollida solidària
Entre les accions municipals destaca el 
punt de recollida de materials que es va 
instal·lar a La CIBA, amb la participació 
de 215 persones, 150 d’elles voluntaris 
i voluntàries. En total, es van recollir 40 
tones de productes com aigua, llet, em-
botits, pa de motlle, llaunes de tonyina, 
material de neteja i de la llar.
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Per evitar caigudes i disfàgia 
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El PAE de Grameimpuls continua entre els 10 serveis 
amb més activitat de la província de Barcelona

46 projectes creats / Foto: Grameimpuls

Enguany, ja són 46 els projectes empresarials creats mitjançant aquest recurs

El Punt d’Atenció a l’Emprenedor/a (PAE) de 
Grameimpuls ha tramitat 11 noves altes al 
llarg del tercer trimestre de 2024. D’aques-
tes, 10 corresponen a empresaris/àries a 
títol individual (6 dones i 4 homes) i a 1 
societat limitada, liderada per una dona. Pel 
que fa a les baixes – un altre dels tràmits 
que es pot fer a través del PAE – se n’han 
gestionat 3 (2 homes i 1 dona). A la provín-
cia de Barcelona hi ha quaranta-tres muni-
cipis que ofereixen aquest servei. El nostre 
punt PAE se situa a la novena posició de 
la província amb dades del tercer trimestre 
de 2024 (podeu consultar el termòmetre 
que elabora la Diputació de Barcelona al 
següent enllaç).  Aquest trimestre s’han 
creat, principalment, projectes emmarcats 
al sector comerç i a l’hostaleria. Pel que fa 
al perfil de les persones que han legalitzat 
el seu projecte empresarial, destaca el de 
les persones empresàries a títol individual 
d’edats entre els 31 i els 40.

Creació de noves empreses
El PAE facilita a les persones emprenedores 

la constitució de noves empreses i, també, 
el cessament de l’activitat d’empresaris/
àries individuals, societats civils i societats 
limitades, mitjançant un sistema electrònic, 
ràpid, eficient i gratuït. Donar-se d’alta com 

a empresari\ària individual o crear una so-
cietat civil es pot formalitzar en menys de 
dues hores. A més, des del PAE s’ofereix in-
formació sobre els ajuts, les bonificacions i 
les reduccions que poden gaudir els nous/

ves autònoms/es, així com les cotitzacions 
a la Seguretat Social i la prestació de cessa-
ment d’activitat. Respecte a la valoració del 
servei, aquest trimestre la valoració és de 
9,89 punts sobre 10.

Santa Coloma impulsa el 
reciclatge de residus als 
centres educatius

Noves papereres per reciclar a les escoles

En el marc del compromís per gaudir d’una 
Santa Coloma neta, i per garantir que les 
escoles siguin un espai net, confortable i 
respectuós amb el medi ambient, l’Ajunta-
ment ha habilitat un nou servei de recollida 
de residus mitjançant la instal·lació d’un 
centenar de papereres de recollida selecti-
va a 24 escoles de primària i instituts de la 
ciutat. 

Presentació a l’Escola Banús
L’alcaldessa, Mireia González, ha presentat 
a l’Escola Banús, les noves papereres multi-
residu dissenyades per separar en compar-
timents els diferents tipus de residus com 
el paper, el plàstic i la fracció orgànica, per 
facilitar la seva classificació i fomentar-ne el 
reciclatge. Una iniciativa per teixir compli-
citats i ser corresponsables en la necessària 
cura conjunta del medi ambient, en què  
es convida a tota la comunitat educativa 
-alumnat, mestres i equip directiu- a con-
tribuir una ciutat i un món més net, cuidat 
i sostenible. “Santa Coloma és una ciutat 

que genera poca quantitat de residus, però 
que ha de reciclar més i millor. Amb aquest 
projecte el que volem fer és incidir en les 
escoles i generar en els nens i nenes aques-
ta consciència de reciclar, i que ens ajudin 
després a difondre-la entre les famílies. Les 
nostres escoles porten anys treballant en la 
conscienciació mediambiental i nosaltres 
com Ajuntament els hem de facilitar les 
eines per dur-la a la pràctica”, ha explicat 
Mireia González.

Als patis
Els responsables dels centres decidiran la 
ubicació més idònia, com a normal general 
s’ubicaran als patis, entre 3 i 4, per substi-
tuir les actuals que no permeten separar les 
deixalles. Amb un capacitat de 180 litres (60 
per tipus de residu), les papereres, en forma 
de contenidor, són de polietilè, un material 
sintètic molt resistent, i van ancorades a 
terra amb elements d’acer molt resistents, 
el que garanteix la màxima seguretat en el 
seu ús.
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La Fundació Hospital de l’Espe-
rit Sant ha incorporat una nova 
torre d’endoscòpies, una inno-
vació que permet als professio-
nals de la salut obtenir imatges 
d’alta qualitat, millorant així tant 
el diagnòstic com el tractament 
dels pacients. Aquesta nova tec-
nologia proporciona imatges més 

L’Esperit Sant adquireix una 
nova torre d’endoscòpies per 
millorar diagnòstic i tractament 

clares i nítides, amb un sistema 
de magnificació que facilita la 
identificació de pòlips i altres 
lesions que podrien no ser visi-
bles a simple vista, millorant així 
la precisió del diagnòstic. A més, 
la nova màquina no només op-
timitza la visualització, sinó que 
també incrementa la seguretat 

durant els tractaments, permetent 
realitzar-los amb  major eficacia 
i precisió.  Amb aquesta adqui-
sició, l’Hospital reafirma el seu 
compromís amb la millora con-
tínua de l’atenció mèdica apos-
tant per noves tecnologies que 
milloren la qualitat de diagnòstic 
i tractament dels pacients.

Un grup d’agents de la Policia 
Local de Santa Coloma ha via-
tjat fins a Vilamarxant per donar 
suport en les tasques de control 
de trànsit. Aquest municipi, situat 
en un punt estratègic, ha demanat 
ajuda per gestionar el gran flux 
de vehicles que hi arriben amb 

Santa Coloma envia 
agents de la Policia 
Local a Vilamarxant

Millora assistencial notable Ajuda a la zona afectada per la DANA

material d’ajuda. Amb tots els 
permisos necessaris i el decret 
signat per les autoritats locals, 
el desplaçament dels agents es 
durà a terme garantint la segu-
retat dels professionals i per-
metent una coordinació efectiva 
amb les autoritats. 
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Sant Adrià aprova la suspensió de llicències al polígon 
Monsolís per promoure la seva modernització

Es vol renovar l’espai

La mesura pretén impulsar el creixement sostenible i la innovació al polígon Monsolís

L’Ajuntament de Sant Adrià de Besòs ha 
aprovat una suspensió temporal en l’ator-
gament de llicències per a noves activi-
tats al polígon industrial Monsolís amb 
l’objectiu de modernitzar aquesta zona i 
adaptar-la a les noves necessitats econò-
miques i socials. Aquesta decisió forma 
part d’un procés de revisió urbanística que 
busca equilibrar la preservació de l’activi-
tat industrial amb una major flexibilització 
d’usos, seguint l’exemple de projectes 
com el 22@ de Barcelona. 

Creat el 1955
El polígon Monsolís, creat el 1955, ha patit 
un procés de transformació amb el temps, 
veient reduïda la presència d’indústries 
manufactureres i augmentant l’activitat 
logística, fet que ha contribuït a la seva 
degradació. El Pla general metropolità de 
1976 l’havia definit com a zona   indus-
trial amb usos principalment industrials i 
comercials, però la normativa ha quedat 

obsoleta davant les noves exigències de 
l’economia actual. Aquesta suspensió de 
llicències tindrà una durada inicial d’un 
any, prorrogable a dos, i entrarà en vigor 

el proper 5 de novembre. Durant aquest 
període, s’establiran les bases per a una 
reforma que permeti un desenvolupament 
sostenible i atractiu per a noves indús-

tries i activitats econòmiques. La mesura 
implementada no afectarà les activitats ja 
existents, que podran continuar operant 
amb normalitat.

LA MOTO PÚBLICA DE LLOGUER ARRIBA A SANT ADRIÀ DE BESÒS, 
I A LA RESTA DE MUNICIPIS DE L’AMB

La ciutat comptarà d’aquí a un parell de 
mesos, aproximadament, amb les noves 
motos elèctriques compartides d’àmbit 
metropolità. L’Àrea Metropolitana de Bar-
celona (AMB) ha presentat aquesta setma-
na el nou servei de moto pública de lloguer 
que s’estendrà a vuit municipis metropoli-
tans en les properes setmanes. Cinc em-
preses operadores repartiran 9.950 motos 
al Baix Llobregat, el Barcelonès i el Besòs 
per facilitar i potenciar la mobilitat soste-
nible a la regió metropolitana de Barcelo-
na. Barcelona, L’Hospitalet de Llobregat, 
Esplugues de Llobregat, Sant Feliu de 

Llobregat, Sant Just Desvern, Badalona, 
Santa Coloma de Gramenet i Sant Adrià 
de Besòs seran les primeres a incorporar 
aquestes motos elèctriques compartides, 
amb la previsió de comptar amb gairebé 
10.000 vehicles d´aquí a finals d´any. 
S’aparcaran a l’espai públic, complint totes 
les ordenances municipals, que inclouen 
zones amb restriccions i altres prohibides. 
“La fórmula ideal és que es vagin sumant 
més municipis perquè el projecte tingui 
sentit i se’n garanteixi l’èxit”, assenyala el 
vicepresident de Mobilitat de l’AMB, Car-
les Cordón.

NOTÍCIA: desdelamina.net
Les imatges parlen per si mateixes, i més 
encara si tenim en compte que en el mo-
ment de fer-les ja havia sortit força material 
en direcció a València. Seguint la crida i 
coordinació feta per les Esglésies Evangèli-
ques, la població del barri de La Mina s’ha 
bolcat en les últimes setmanes amb dona-
tius de material de tota mena, en un esforç 
per ajudar els afectats per la DANA que va 

La Mina es bolca amb 
donatius pels afectats de la 
DANA a València

Foto: desdelamina.net

afectar diverses poblacions valencianes. 
El material s’ha recollit i organitzat a la 
Sala Pinós de l’Espai Cultural Font de LA 
Mina, gràcies a la cessió de l’espai per part 
de l’ajuntament de Sant Adrià de Besòs i la 
feina de voluntaris. El gran volum de ma-
terial de primera necessitat segur que serà 
de gran ajuda per mitigar el cop, abans de 
donar pas a la següent fase, la dels dona-
tius econòmics.
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Un gran canvi en la mobilitat
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Sant Adrià de Besòs es prepara 
per acollir un important mo-
nument memorial dedicat a les 
1.686 persones afusellades al 
Camp de la Bota durant el fran-
quisme, entre el 1939 i el 1953. 
El conseller de Justícia i Qualitat 

Inici de les obres del monument 
d’homenatge als afusellats del Camp de la Bota

Democràtica, Ramon Espadaler, 
ha visitat la ciutat per anunciar 
que les obres de construcció 
del monument començaran en 
els pròxims dies. El projecte, 
dissenyat per l’artista Francesc 
Abad, consisteix en un bosc de 

1.686 tubs de ferro, cadascun 
d’ells representant una de les 
persones que van perdre la vida 
en aquest indret per la repressió 
franquista. Els tubs, de 5,10 me-
tres d’alçada i 50 mil·límetres de 
diàmetre, estaran disposats en 36 

Espadaler visita Sant Adrià

Del 16 al 18 d’octubre, Sant Adrià de 
Besòs ha estat l’escenari del segon Con-
grés d’Antigitanisme de Gènere, un es-
deveniment que ha posat de manifest les 
múltiples formes de discriminació estruc-
tural i institucional que afecten les dones 
gitanes. El congrés, centrat en la visibilit-
zació i lluita contra aquestes desigualtats, 
ha abordat temes claus com la protecció 
contra la violència racista i patriarcal, la 
defensa de la igualtat i la inclusió social, i 
la reivindicació de la cultura gitana.

Política i accions 
Ex eurodiputades com Soraya Post i Pa-
tricia Caro han destacat la importància de 
portar la lluita contra l’antigitanisme a les 
institucions europees. Post, per exemple, 
va impulsar una resolució al Parlament 
Europeu que reconeix l’antigitanisme com 
una forma específica de racisme. Caro, 
per la seva banda, va posar l’accent en la 
necessitat d’integrar la veu de les dones 
gitanes en els espais de decisió política 
i social, destacant com gènere i ètnia es 
creuen en les experiències de discrimina-
ció. Sant Adrià és un referent en la temàtica

fileres sobre una parcel·la de 163 
m² situada al parc del Campus 
Diagonal-Besòs, entre el Fòrum i 
el barri de la Mina. Aquesta zona, 
que acull un campus universitari 
amb més de 3.000 estudiants, ha 
estat cedida per la ciutat de Sant 

Adrià de Besòs a la Generalitat 
per a la realització d’aquest pro-
jecte.

Gran visibilitat
El monument tindrà una gran 
visibilitat des de la ronda Lito-
ral, gràcies a la seva volumetria 
particular que simularà un ras-
pall apuntant cap amunt, inspi-
rat en la cita del filòsof Walter 
Benjamin: “Cal passar el raspall 
a contrapel per la història”. A 
més, el conjunt inclourà un mur 
que explicarà els esdeveniments 
històrics ocorreguts en aquest 
indret, per preservar la memòria 
i dignificar les víctimes de la 
repressió. Aquest homenatge, a 
més de ser un espai de record, 
s’erigeix com un símbol de la 
lluita per la memòria històrica i 
la justícia democràtica, reafir-
mant el compromís de Sant Adrià 
de Besòs amb la dignificació de 
totes les víctimes del franquisme.

Cultura i reivindicació 
Un altre tema central ha estat la reivindi-
cació cultural i la denúncia de l’apropia-
ció del patrimoni musical gitano, com el 
flamenc. Cathy Claret, creadora del Museu 
Flamenco Pop, i altres artistes van defen-
sar la contribució fonamental del poble 
gitano a la música moderna. Noelia Cortés 
i la fotògrafa Claudia Ruiz Caro van insistir 
en la necessitat de trencar amb els clixés 
culturals i recuperar la narrativa autèntica 
del poble gitano.

Reclamacions de drets 
L’advocada Séfora Vargas va denunciar la 
discriminació que pateixen els gitanos en 
àmbits com la justícia, l’educació i l’ocu-
pació. També va subratllar la necessitat de 
formar jutges i advocats per evitar tracta-
ments discriminatoris i garantir la igualtat 
davant la llei. Aquesta discriminació afec-
ta especialment les víctimes de violència 
masclista, que sovint no troben el suport 
necessari. El congrés ha servit com un 
espai per enfortir aliances, sensibilitzar la 
societat i treballar per garantir els drets fo-
namentals de la comunitat gitana. 

Sant Adrià de Besòs acull 
el segon Congrés d’Antigitanisme de Gènere



Sant Adrià se suma, una any més, a les rei-
vindicacions del 25 N contra les violències 
masclistes. Per aquests motiu durant tot el 
mes de novembre està desenvolupant tot un 
programa d’activitats que volen visibilitzar, 
sensibilitzar, conscienciar a tota la població, 
grans i petits, sobre aquesta xacra social i la 
necessitat de que tothom s’impliqui en la llui-
ta per eliminar-la, tant les institucions com la 
ciutadania. El 25 de novembre tindran lloc els 
actes centrals del programa. A les 11.30 tindrà 
lloc la manifestació sota el lema 25 N al carrer. 
Contra les violències masclistes! , que sortirà 

25N, Dia internacional contra 
la violència vers les dones

El cartell de la cita

de la pl. de Maria Grau i arribarà a la pl. de 
la Vila on a les 12 h tindrà lloc la lectura del 
manifest. A les 19h la façana de l’Ajuntament 
s’il·luminarà de lila. Del programa d’enguany 
destaquen dues activitats que es faran el 28 
de novembre al CIOD: la xerrada Com sortir 
del laberint de la violència en la parella, amb 
testimonis reals de dones , a les 17.30 h; i 
el cinefòrum Conegudes i reconegudes-les 
aportacions femenines a la cinematografia 
catalana, amb la projecció de diversos curts, 
a les 19.30 h.

Sant Adrià aborda els reptes de seguretat 
en una Junta Local amb la consellera Núria Parlon
L’acte va comptar amb la presència de l’alcaldessa Filo Cañete i dels cossos policials

Cañete havia demanat la reunió amb Parlon

La consellera de l’Interior, Núria Parlon, va 
participar recentment en la Junta Local de 

Seguretat de Sant Adrià de Besòs, una tro-
bada clau per abordar els principals reptes 
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en matèria de seguretat que afronta el mu-
nicipi. L’acte va comptar amb la presència 

de l’alcaldessa Filo Cañete i representants 
dels cossos de seguretat, com els Mossos 
d’Esquadra i la Policia Local. Durant la re-
unió, es van tractar temes relacionats amb 
l’activitat criminal al municipi i també amb 
les percepcions de seguretat per part de la 
ciutadania. Núria Parlon va destacar la im-
portància d’analitzar aquestes percepcions, 
ja que contribueixen de manera significativa 
a la qualitat de vida dels veïns i veïnes. A 
més, es van analitzar mesures per reforçar 
la prevenció i la resposta davant delictes, 
així com estratègies per millorar la coor-
dinació entre els diferents cossos de segu-
retat. Sant Adrià de Besòs afronta desafia-
ments específics en matèria de seguretat, i 
des del consistori es treballa conjuntament 
amb la Generalitat per implementar ac-
cions que permetin millorar la convivència 
i reduir la criminalitat al municipi. Aquesta 
reunió posa de manifest el compromís de 
totes les parts per continuar avançant en 
aquest àmbit tan rellevant per al dia a dia 
de la ciutadania.



El recital de Platteuw 
en el derbi júnior contra el Barça
La Penya, amb nombroses baixes, competeix i perd (59-87) contra els blaugranes

Foto: Diari de Badalona

Partidàs el que es va viure dimecres a 
l’Olímpic en el derbi català entre Penya 
i Barça, categoria júnior. La gran novetat, 
que Ian Platteeuw, sí, júnior de segon any 
encara, va jugar el matx i va acabar amb 
26 punts i més de 10 rebots, sent el re-
ferent de l’equip i demostrant que el seu 
sostre encara pot créixer i molt. Davant, 
un Barça molt talentós amb noms que de 
ben segur en sentirem a parlar i no pas a 
llarg plaç: Butajevas, Dabone, Grujicic o 
Sayon Keita. Els verd-i-negres van afron-
tar el matx amb nombroses baixes, sense 
el base Pau Pallarès, els exteriors Terren-

ce o Diego Niebla, i l’interior Pau Berme-
jo, fet que l’equip va haver de tirar de cinc 
jugadors cadets. Els d’Héctor Sánchez 
van competir de valent al gran candidat 
a guanyar Espanya i dels favorits a Euro-
lliga júnior. Al descans, la Penya només 
perdia per vuit punts de diferència, però 
les faltes i el poder físic del Barça va aca-
bar de sentenciar al Joventut. Helmuts 
Petrovics va demostrar el seu talent en 
l’1x1 (11 punts). Eric del Castillo i Saba 
Merebashvili els altres dos jugadors amb 
més minuts. Martí Gil amb 8 punts, el mi-
llor cadet.
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Si a inici de temporada es diu que la 
Penya sumaria quatre victòries en la seva 
estrena a la màxima competició i que es-
taria lluitant de ple per accés a la Copa 
de la Reina, poca gent s’ho creuria. Però 
l’inici està sent excel·lent, una plantilla 
compensada amb un joc interior diferen-
cial a la categoria. En la línia exterior, jo-
ventut i veterania. L’últim triomf a la pista 
complicada del Baxi Ferrol (65-76) en un 
partit ferragós però on les verd-i-negres 
sempre van anar per davanat.  Els mi-

llors moments defensius del partit van 
permetre a la Penya encarrilar el partit 
al tercer quart. Amb un parcial de 7 a 
16, les de Jordi Vizcaino van controlar 
el matx. 
El Baxi Ferrol va reduir distàncies, 62-
68, però un nou triple d’Anna Cruz va 
sentenciar el duel. Al final, 65 a 76, 
quarta victòria de la temporada, i a pen-
sar en el següent partit, diumenge 24 a 
les 12h a l’Olímpic contra el Jairis, en-
trenat pel català Bernat Canut.

La Penya ja té la quarta 
victòria a Lliga Femenina

Foto: penya.com



La Penya es va imposar amb 
claredat al Bilbao Basket per 
un contundent 79-95, que su-
posava la quarta victòria pels 
verd-i-negres i escalar posi-
cions amb unes sensacions de 
millora prou evidents. Els de 
Dani Miret van dominar amb 
solvència, especialment en el 
tercer període, gràcies a una 
gran actuació col·lectiva lide-
rada per Ante Tomic. La gran 

Aquest és el joc 
que agrada a l’afició

notícia és que els jugadors de 
la casa van estar a un gran nive-
ll, especialment Pep Busquets 
amb 16 de valoració i tornant a 
tenir un rol important.
Durant el matx, el Joventut va 
anar sempre per davant a l’elec-
trònic. Els locals van ajustar 
diferències al 55-56, però, a 
diferència d’altres partits, els 
verd-i-negres van reaccionar al 
cop i amb orgull, van tornar a 

posar dues xifres de marge. La 
Penya va estar molt bé des de 
la línia de tres i corrent a camp 
obert. La seva superioritat al re-
bot per trencar definitivament el 
partit.
Ara, període de finestres FIBA 
i a la tornada, Eurocup a Bah-
cesehir dijous 28 i el dia 1 de 
desembre, la Penya rebrà el 
Real Madrid a l’Olímpic, on hi 
torna Andrés Feliz.

Foto: penya.com
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El Joventut suma una victòria solvent a la pista del Bilbao

Un partit que començaria amb un 
Menarini Joventut poc encertat, 
contenint força bé en defensa 
les ofensives rivals. Tanmateix, 
la manca d’efectivitat faria que 
el primer temps acabés 24 – 
14. Al segon període la Penya 
va millorar en atac, liderat per 
Alexis Ruiz (28), i van marxar al 
descans dins el partit amb -12 a 
l’electrònic (40-28). A la represa, 
el Vigo va pujar molt el nivell de 
ritme, però la Penya va igualar-ho 
i van empatar el tercer quart.

El Menarini Joventut 
cau a la pista del Vigo

Foto: penya.com

Un últim període en què el con-
junt verd-i-negre va contenir 
l’equip gallec fins que es va que-
dar sense forces. Aquesta vega-
da, de la mà de Jose Leep, autor 
de 18 punts i un 4 de 6 en triples, 
els de Badalona van aguantar un 
rival que va acabar sentenciant i 
tancant el partit amb un defini-
tiu 78 – 61. Menarini Joventut 
rebrà a l’Olímpic el Fundación 
Aliados Valladolid. Un duel que 
es disputarà el pròxim dissabte 
23 de novembre a les 16:00h.

Foto: penya.com



Acció del partit al Congost. CF Badalona

Nova derrota del Badalona a domicili (1-0)

Els números de Jordi López no convencen

Els escapulats flirtegen amb els llocs de descens

El tècnic del Badalona ha sumat dues victòries en vuit partits

Aquest Badalona no arrenca. Després 
d’onze jornades i després de marcar-se 
com a objectiu l’ascens, i fins i tot ser 
campió i pujar de forma directa, els de 
Jordi López es troben més a prop del 
descens que no pas dels seus objectius. 
Diumenge va tornar a perdre a domicili. 
La nova derrota com a visitant va arribar 
al Municipal Congost de Manresa contra 
un dels equips capdavanters de la clas-
sificació. Els escapulats van perdonar 
massa davant la porteria local. Al minut 5 
va tenir la primera opció de perill. Pablo 
Ufano no arribava a engaltar en una pilota 
morta. El gol dels locals no trigaria a arri-
bar. Al minut 15 Tom culminava un con-
traatac letal. El Badalona no va reaccionar 
fins al minut 33, quan David Jiménez va 
tenir un xut que va sortir desviat per ben 
poc. El mateix jugador va ser clau per evi-
tar el segon gol local entreveure una clara 
rematada del veterà Eloy Gila. A la segona 

Jordi López CF Badalona

Passen les jornades i el Badalona 
continua sense agafar embranzida per 
anar cap endavant a la classificació. 
Després de la tercera jornada del cam-
pionat de lliga la direcció esportiva 
decidia destituir a Gerard Albadalejo, 
després d’haver classificat l’equip al 
play off d’ascens a 2a RFEF. En aquell 
moment el Badalona havia guanyat el 
primer partit de lliga contra el Cerdan-
yola i havia perdut els dos partits dis-
putats fora de l’Estadi. Des del club es 
va comunicar que la destitució no era 
fruit dels resultats. Segons la versió 
facilitada, la relació entre el cos tècnic 
i el planter no era la més adequada 
per afrontar els reptes d’aquesta nova 
temporada. L’exentrenador del Te-
rrassa, Jordi López, es feia càrrec de 
l’equip. Aquesta decisió no va ser del 
grat de molts aficionats, entenent que 
era massa aviat per fer el canvi d’en-
trenador. El passat diumenge va ser el 
vuitè partit de Jordi López a la ban-
queta escapulada. El balanç d’aques-
tes vuit jornades no convenç una 
afició cada cop més decebuda amb 
els resultats i el joc de l’equip. Jordi 
López porta tres empats, tres derrotes, 
i dues victòries Les dues victòries as-
solides van arribar, a més, gairebé a la 

part el Badalona va sortir decidit a fer el 
gol de l’empat. Els canvis introduïts per 
Jordi López van donar aire fresc a l’equip, 
però sense arribar a la darrera rematada o 
quan aquesta es produïa, sense tenir l’en-
cert necessari de cara a porteria. Estellés 
va tenir la més clara al minut 65 amb una 
rematada al pal. Amb aquesta derrota el 
Badalona es situa un punt per sobre dels 
llocs de descens. Aquest diumenge rebrà 
la visita de l’AE Prat

Derrota del Juvenil
Qui tampoc passa per un bon moment és 
l’equip juvenil. Els nois dirigits per Isaac 
Fabregat va caure derrotat per un clar 4 
a 0 al camp del Zaragoza. Aquesta és la 
cinquena derrota consecutiva dels esca-
pulats, situant-se, com al primer equip, 
molt a prop dels llocs de descens a Lliga 
Nacional. Aquesta pròxima jornada rebrà 
al Mercantil

darrera jugada d’aquests dos partits. 
Toni Larrosa va donar els tres punts 
en partit disputat a l’Estadi contra el 
Mollerussa, mentre que Cristian Már-
quez al minut 96, va ser l’autor del 
gol de l’únic triomf de l’equip com a 
visitant. Les tres derrotes han arribat 
com a visitants; Peralada, L’Hospita-
let, i la de diumenge a Manresa. Els 
tres empats s’han produït a l’Estadi; 
contra l’Escala, Atl Lleida i Vilassar. 
Aquests tres empats han provocat que 
en alguns moments s’hagin sentit xiu-
lets i crits en contra de l’entrenador i 
la direcció esportiva.

David Jiménez, de l’ostracisme a juga-
dor imprescindible
David Jiménez va començar la tempo-
rada sense fitxa, però va continuar en-
trenant amb l’equip. En el partit contra 
el Mollerussa, a la sisena jornada de 
lliga, els assistents a l’Estadi es van 
trobar amb la sorpresa de la seva titu-
laritat. En aquell mateix partit el primer 
gol escapulat va sortir del seu peu en 
el servei d’un córner. Aquest fet també 
s’ha produït en altres partits, com en 
els dos gols de l’equip al Nou Sarden-
ya que van significar l’única victòria 
com a visitants.
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Les de Ferran Cabello sumen quatre partits sense guanyar

Acció del partit a Granda Lliga F

El Levante Badalona va empatar en la 
seva visita a Granada (1-1). Les de Fe-
rran Cabello es van avançar al marca-
dort gràcies a un gol de Chebbak a la 
segona part. El gol de l’empat de les 
locals va arribar sis minuts després, al 
minut 70. La primera part va ser molt 
igualada. Tots dos equips van gaudir 
d’una clara acció de perill. Un xut creu-
at des de la banda dreta es va passejar 
per la línia de gol de la porteria gra-
nadina. A la segona meitat el Levante 
Badalona va donar un pas endavant 
per assolir la victòria.. Després d’una 
primera ocasió local Maria Llompart va 
tenir una de ben clara, poc abans que 
Chebback aprofites una passada a l’es-
pai per fer el primer gol del partit. Poc 
va durar l’alegria per a l’equip de Ba-
dalona. Sis minuts després el Granada 
empatava amb la rematada d’un servei 
de córner. Amb la igualada al marcador 
les locals van ser les que més van in-

El Levante Badalona empata a Granada (1-1)

tentar assolir la victòria; primer amb un 
xut que es va estavellar al pal dret de 
la porteria badalonina, i posteriorment 
amb una rematada que va sortir desvia-

da per ben poc. Amb aquest empat el 
Levante Badalona cau al sisè lloc de la 
classificació. Aquest dissabte a les 12 
les de Ferran Cabello disputaran a l’Es-

tadi, el derbi contra el RCD Espanyol, 
equip que després d’un mal inici, s’ha 
situat a la zona mitjana de la classifi-
cació. Les de Ferran Cabello intentaran 
retrobar-se amb la victòria.

Maca i Betra Pujadas, convocades 
per la Selecció Espanyola
Les jugadores del Levant Badalona, 
Macarena Portales i Berta Pujadas, 
han estat convocades per la seleccio-
nadora espanyola Montse Tomé per 
a la disputa de dos partits amistosos 
contra Coreas i França. Aquest és el 
primer cop que dues jugadoress de 
l’antic Levante Las Planas són convo-
cades En roda premsa Montse Tomé 
destacava les qualitats de les dues 
jugadores. Respecte a Berta Pujadas 
destacava la seva bona sortida de pi-
lota. En quan a Maca Portales, la se-
leccionadora destacava la seva verti-
calitat, la seva bona centrada i la seva 
rapidesa a l’u contra u.
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Derrota del Seagull a Les Comes

L’onze del Seagull a Les Comes

El Seagull va caure per la mínima (1-0) en la 
seva visita al camp de l’Igualada. Les gavines 
van merèixer millor sort, però la manca d’en-
cert les va condemnar a la derrota. Les de Pol 
Fernándezz van dominar la possessió de la 
pilota amb aproximacions cap a la porteria 
contrària. Aquestes arribades no van arribar 
a convertir-se en ocasions, i les poques que 
hi va haver no van ser transformades per la 
manca d’encert de cara a porteria. El gol de la 
victòria local va arribar al minut 55 després 
d’aprofitar tot un seguit de rebots a l’interior 
de l’àrea. Amb aquest resultat les igualadines 
empaten a la classificació amb les badalo-
nines. El Seagull es cinquè amb 19 punts. 
Aquest diumenge el Seagull rebrà la visita 
de l’AEM B. Les de Lleida són terceres a la 
classificació amb 22 punts, tres més que les 
gavines, les quals tindran una gran oportuni-
tat per fer un salt a la taula.

La Unificació Llefià es retroba amb la 
victòria
La Unificació Llefià es va retrobar amb la 
victòria en la seva visita al Municipal del 
Masnou (1-2). Després de tres ensopegades 
consecutives els llefianencs van guanyar 
d’una forma convincent. Els de Jordi Souto 
van fer una gran primera part, avançant-se 

amb els gols de Marco, al minut 13, i Jorge 
al minut 38. El gol dels locals va arribar al 
límit del temps reglamentari des del punt de 
penal. A la mateixa Segona Catalana el Llore-
da empatava al seu camp contra el Molleten-
se (1-1). Els dos gols van arribar en un trepi-
dant final de partit. Al minut 85 s’avançaven 

La Unificació Llefià es retroba amb la victòria

F.C. LEVANTE BADALONA

els visitants gràcies a un gol de Carlos. Quan tot 
apuntava a la derrota badalonina, Dani Gonzá-
lez feia el gol de l’empat. Amb aquest punt els 
de Carlos Cuevas perden l’oportunitat d’establir 
un triple empat al capdavant de la classificació. 
El Lloreda és tercer amb 17 punts, a dos dels 
colíders Canyelles i Martorelles. La Llefi, part 

la seva banda, es setena amb 15 punts, 
no perdent de vista la part alta de la tau-
la. Aquest cap de setmana el Lloreda es 
desplaçarà a la capital d’Osona per enfron-
tar-se al Vic Riuprimer, mentre que la Llefi 
rebrà al Municipal la visita d’un històric del 
futbol català, el CE Premià de Mar.
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Dissabte de Superderbi a La Plana
Aquest dissabte (19:30 h) el pavelló La Pla-
na es vestirà de gala per al derbi badaloní 
de Súper Copa entre Maristes Ademar i 
Circol. El club marista aprofitarà la jorna-
da per fer la presentació dels seus equips, 
assegurant, per si hi havia algun dubte, el 
ple a les graderies. Tots dos equips arriben 
després d’haver perdut el passat cap de 
setmana. Els d’Iñaki Torralbo van perdre a 
Mollerussa (68-58): Marc Hermoso va ser 
el màxim encistellador del seu equip amb 
15 punts, amb Marc Canillas com a MVP 
del seu equip amb una valoració de 12. El 
Coto perdia a casa contra el Quart (59-63), 
destacant Omar Baja amb 10 punts i 14 de 
valoració. A priori, l’Ademar arriba en millor 

moment a aquest partit amb un balanç de 3 
victòries i 5 derrotes, mentre que el Circol 
només ha pogut guanyar un partit. Tots dos 
entrenadors, Iñaki Torralbo per l’Ademar 
i Pere Lluís Corominas “Coro” pel Cicrol, 
coincideixen a destacar que als derbis no 
importa la classificació. Torralbo assenya-
la que per als jugadors és com una doble 
victòria, mentre que Coro destaca el fet que 
tots els jugadors es coneixen i això dona un 
punt extra de motivació. Pel que fa a l’es-
tat dels seus equips també han destacat el 
mateix denominador comú. Torralbo i Coro 
consideren que per guanyar en aquesta 
categoria s’ha de donar el màxim durant 
els quaranta minuts. Una davallada de 4-5 
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Els de David Viñas guanyen a la pista de l’Adepaf

Victòria del Llefià a Figueres

La UB Lefià va assolir la primera victòria 
com a visitant en l’any del seu debut a 
Copa Catalunya. Els de David Viñas van 
guanyar a Figueres (66-73). El “bicho” 
Marcos Morales (20p) va ser el líder del 
sseu eqiuip, ben ajudat per Alex Eñeso i 
Xavi Garcia, tots dos amb 12 punts. Els 
llefianencs van capgirar el marcador en 
el decurs del tercer quart des del triple. 
A l’inici del darrer quart van marcar una 
diferència de +12 (48-60) la qual va ser 
insalvable per als locals. La Minguella 
també va guanyar el seu partit a la pista 
de la UE Horta (68-80). No va ser fins al 
darrer quart que els de Jaume Sala van 
poder decantar la balança a favor seu. 
Mario López va ser el jugador més des-
tacat amb 16 punts, ajudat per Joan Bala-
da amb 13. Amb aquest triomf, sumat al 
de la passada setmana contra l’Artés, els 
de Casegemes comparteixen el lideratge 
amb el mateix Artés i el Sant Nicolau. Qui 
no frena la seva empenta és el femení b 
del Joventut. Les verd-i-negres van patir 
per guanyar contra el Samà Vilanova (50-
48). Aitana Garcia, amb una cistella i un 

Segona victòria de la UB Llefià a Copa Catalunya

tir lliure, va decidir el partit. La mateixa 
jugadora va ser la principal referència en 
atac amb 21 punts. Amb aquesta victòria 

la Penya B és colíder amb el Castellde-
fels, amb un balanç de 8-0.. L’equip fe-
mení del Llefià també va guanyar el seu 
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partit a la pista del Tona (61-64). Elena 
Cuadrado (19p) va ser la jugadora més 
destacada. Amb aquest triomf les de 
Sergio Arias se situen a la part alta de 
la classificació amb un balanç de 6-2. 
La Minguella va perdre a la pista del Jac 
Sants (59-50). El partit es va començar a 
decidir després de passar pels vestidors. 
Anna Calabria (12p) va ser la millor del 
seu equip. Les de David Calpe es troben 
a la part baixa a la inversa del Llefià, amb 
un balanç de 2-6. A Primera Catalana 
masculina Minguella B i Badalonès per-
dien els seus partits. La Minguella B ho 
feia a Pineda (73-64). Més contundent va 
ser la derrota dels Dimonis, els quals van 
caure per un contundent 88 a 56 a la pis-
ta del Salt. Tant els d’Albert Navarro com 
l’equip de Balta Molina són a la part baixa 
de la classificació. Al grup 3 de la mateixa 
categoria el Circol B si que va assolir la 
victòria contra el Palamós (84-62). Un 
parcial de 17 a 0 a l’inici de l’últim quart 
va decidir un partit igualat fins a aquell 
moment. Artur Ciuret, 19 punts i 5 triples, 
va ser el líder dels de Jordi Roger

minuts en un partit condemna a la derrota. 
L’entrenador de l’Ademar destaca la con-
fiança que dona el fet de mantenir el bloc 
de la passada temporada, en la qual van 
assolir a la màxima categoria del bàsquet 
català: “el fet de mantenir el bloc pro-
voca conèixer la part bona i la part do-
lenta de tots nosaltres, però sobretot 
portar una bona dinàmica de grup”. 
Coro lamenta que: “des de l’inic de la 
pretemporada no hem pogut entrenar 
amb 10 jugadors del sènior A. Tenim 
l’ajuda dels jugadors del B, però ens 
falta poder ser constants durant un 
partit sencer”. Marc Jerez i Roger Rubio 
són baixa de llarga durada.
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Juan Pedro Crescenti 
guanya les eleccions 
a la presidència de la UGE

Un gruop encapçalat pel badaloní Al-
bert Costa ha endegat un projecte per 
fer un mural  al carrer Barcelona de 
Dalt la Vila, dedicat al Circol Católic i 
a l’històric Cotonifici, equip que va ju-
gar a la màxima categoria del bàsquet 
espanyol. L’objectiu és fer el mural a 
partir del febrer-març d’aquest pròxim 
2025. Les persones interessades a 
ajudar a fer aquest mural es poden 
dirigir a muraldaltdelavila.blogspot.
com/2024/11/muralc…

Mural dedicat 
al Circol i a 
l’històric Coto

Foto: Arxiu

Derrota del l’Hoquei Sant Josep La Sant Silvetre RACC 
serà el 29 de desembre

Com ja és tradició a Badalona 
l’any finalitzarà amb la Cur-
sa Sant Silvestre organitzada 
pel Reial Automòbil Club de 
Catalunya (RACC). Aquesta 
se celebrarà el pròxim 29 de 
desembre. La cursa tindrà dos 
recorreguts; un de 10 km i un 
altre de 5 km, a més d’una cur-
sa infantil. La façana ,marítima 
serà l’escenari d’aquest esdeve-

Foto d’arxiu

Acció del partit a Can Cabanyes

Mural que es farà a Dalt la Vila

La nova junta de la UGE Badalona
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Juan Pedro Crescenti va ser el guanya-
dor de les eleccions a la presidència de 
la UGE Badalona celebrades el passat 
divendres. La seva candidatura va ser la 
vencedora davant l’equip encapçalat pel 
fins ara president David Gallego, 53 vots 
a 32 sobre un cens de 95 socis. Cres-
centi i el seu equip ja treballen en aquest 
nou cicle que s’obre al capdavant del 
club d’atletisme de Badalona després de 
prop de dues dècades amb Gallego com 
a president. Crescenti es marca com a 
objectiu prioritari obtenir el Compro-
mís municipal per a la remodelació de 
les pistes d’atletisme Paco Àguila, una 
promesa feta per tots els governs que 
han passat per l’Ajuntament, sense que 
en cap moment hagi arribat a bon port. 

El nou president de l’entitat badalonina 
considera que és un avantatge que tots 
els membres de la seva junta siguin 
atletes. Crescenti valora positivament 
els resultats obtinguts durant aquests 
darrers anys a les categories inferiors, 
però creu que és imprescindible tornar 
al club al lloc que va ocupar en èpoques 
anteriors. El nou president recorda que 
en els inicis com a atleta, ara fa 40 anys, 
la UGE Badalona era un referent en el 
món de l’atletisme català. Crescenti re-
coneix que l’entitat no passa pel seu mi-
llor moment en l’àmbit social. En aquest 
nou mandat es marca com a un altre 
dels objectius, arribar a tota la ciutat per 
tal que la gent que vulgui practicar atle-
tisme s’adreci a la UGE.

El Sant Josep va perdre un partit 
entre dos equips situats a la part 
baixa de la classificació. El Cer-
danyola arribava a Badalona sen-
se haver assolit cap victòria, amb 
més urgències que un equip de re-
cent creació que ha d’anar creixent 
de cara al futur.. Els vallesans van 
tirar d’ofici i veterania contra la 
inexperiència dels jugadors locals 
en aquest tipus de partits. Malgrat 
els intents parroquials el resultat 
a la finalització de la primera part 

era d’un contundent 1 a 8, en una 
primera part marcada per l’acumu-
lació de faltes i l’expulsió temporal 
d’un dels seus jugadors. Després 
del descans els badalonins van 
sortir més centrats, competint de 
tu a tu malgrat jugar durant sis mi-
nuts amb inferioritat numèrica per 
l’expulsió del seu capità, amb una 
targeta blava i una de vermella. El 
lideratge d’en Xavi Pardo i les bo-
nes intervencions del porter Joan 
Manel van permetre fer un parcial 

de 3 a 1 a la finalització del segon 
període. Amb el partit ja decidit i 
fruit del cansament dels jugadors 
locals, els juvenils convocats van 
poder gaudir de minuts de joc 
amb l’equip sènior. El resulta final 
va ser de 4 a 12. Avui divendres el 
Sant Josep jugarà a la pista d’un 
històric de l’hoquei català, el CP 
Manlleu. L’Hoquei Sant Josep no 
es marca cap objectiu quant a la 
classificació en aquest primer any 
del retorn de l’equip sènior al club.

Els badalonins perden de forma clara 
contra el Cerdanyola a Can Cabanyes

niment. Més enllà dels atletes 
que vulguin competir per as-
solir una bona marca, l’objectiu 
principal de la Sant Silvestre és 
convertir-se en una festa fami-
liar per acabar l’any practicant 
esport. Molts participants co-
rreran, amb familiars i amics, 
disfressats. Les inscripcions a 
la cursa ja són obertes al web 
oficial santsilvestre.com

El club tanca la llarga etapa 
de David Gallego

Del 22/11 al 05/12/2024




